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Zápis 43. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 4.1.2024 

Přítomni: Prof. Widimský, prof. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová, dr. Šebo, prof. Malíková, doc. 

Trnka, doc. Gojda, prof. Arenbergerová, doc. Dlouhý, JUDr. Mužíková 

Omluveni: dr. Marx 

 

1. Schválení zápisu ze 14.12.2023 

2. Přednostům klinik byl zaslán dopis děkana oznamující hodnocení AP podle KŘ v období leden 
– březen 2024. 

3. Tajemnice představila upřesněný odhad výsledku hospodaření za rok 2023. Do fondů bude 

možno převést nižší částku než v uplynulých letech. Diskutován byl i výhled hospodaření pro 

rok 2024, který bude kvůli kombinaci několika důvodů zřejmě horší než rok 2023. Důvody leží 

mimo fakultu: na úrovni státu (zvýšení minimální a zaručené mzdy, kombinace inflace s 

nezvýšením podpory pro vysoké školy = reálný pokles příjmu VŠ) a na úrovni UK (změna 

hodnocení vědy, chystaný nový vnitřní mzdový předpis s novelizací mezd mezi fakultami  

a některá další opatření UK, která povedou k poklesu financí z UK pro 3.LF i pro řadu dalších 

fakult). Z uvedených důvodů bude rok 2024 rokem úsporných opatření na všech úrovních 

činnosti 3.LF včetně oblasti personální. 

4. Členové KD diskutovali možnosti prezentace fakulty pro zahraniční zájemce o studium 

v angličtině. Možnost několikaminutového profesionálního PR videa byla projednána zatím 

bez rozhodnutí, nabídnutá cena od externí agentury (140 000 Kč) je pro fakultu nyní 

nepřijatelná. Jako alternativa je zvažována série ultrakrátkých videí pro sociální sítě, případně 

další způsoby prezentace fakulty ve světě. Podrobnější návrh do 14 dnů připraví skupina 

Trnka, Marx, Arenbergerová, Šebo. 

5. Členové KD diskutovali otázky bezpečnosti studentů a zaměstnanců v souvislosti s útokem na 

FF UK. Po velmi podrobné a dlouhé diskuzi byly přijaty následující závěry (které mohou být 

modifikovány v souvislosti s opatřeními na úrovni celé UK): pozitivní stanovisko KD pro 

vybudování rychlého informačního systému (např. KISS, připravovaný celou UK centrálně), 

pro větší informovanost a školení v oblasti bezpečnosti a pro vznik systému „SOS tlačítek“ 

(nejspíše v návaznosti na KISS). Naopak jednoznačně negativně se členové KD staví 

k nákladným opatřením, která by navíc měla problematický reálný dopad: ochranné rámy na 

kontrolu vstupu do budov, budování jakýchsi centrálních odkládacích prostor pro zavazadla 

studentů mimo budovy, hlídání budov bezpečnostními agenturami. Většina členů KD má 

negativní názor i na policií nebo agenturou organizované celofakultní cvičení reakce na 

teroristický útok – diskuze o tomto opatření však nebyla ukončena a bude pokračovat 

v souvislosti s opatřeními UK. 

6. Členové KD vyzvali děkana, aby inicioval otevřený dopis vedení UK (případně i společný dopis 

všech univerzit) s cílem podstatně zpřísnit pravidla pro držení zbraní. 

7. Členové KD diskutovali o práci Kabinetu dějin lékařství. V souvislosti s minimální aktivitou 

tohoto pracoviště a s úspornými opatřeními kolegium jednohlasně doporučilo zrušení tohoto 

pracoviště, které má jednoho zaměstnance. Děkan to projedná s příslušným zaměstnancem 

do konce ledna a následně podá AS 3.LF návrh na zrušení pracoviště ke 30.6.2024. 

 

JUDr. Mužíková 

 Odstávka elektrické energie v Budově A – 20.1.2024 (9:00 – 15:00 hod.).  
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Prof. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byla schváleny. 

Prof. Džupa 

 Proděkan Džupa informoval o programu nadcházející VR 3. LF UK. 

Prof. Duška  

 Proděkan Duška informoval KD o stavu přípravy akreditaci DSP Experimentální intenzívní 
medicína. 

 
 
 
 

Zapsala: Bc. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 


